
 

Stiftet 1943        konto nr. 1020 26 59239 

         dnt.ostfold@travsport.no 

Referat fra styremøte 9/2018         
Tid: Mandag 03.september 2018 kl. 19.00-21.30 

Sted: Adm. Momarken Travbane, spiserom 

Tilstede: Alle styremedlemmer: Ole Ødegaard, Kristin Furulund Strøm, Jan-Fredrik Møller, Bjørn Vidar Garseg og  1.vara Jens 

Kristian Brenne  

Forfall: Inger Halldis Holm 

 

Saksliste: 

1. Godkjenning av referat st.m.14/8 og Llm 30/8 
2. Referatsaker 
3. ØT-Ponniutvalg 
4. ØT-Ungdomsutvalg 
5. Høstkonferanse 21.09. 
Eventuelt 

 

Sak 1. Referat fra ØT-styremøte 8 og Llm 4 
Referat 8 14/8 – godkjent og signert 
Referat 4 30/8 – godkjent og signert 
 
 
Sak 2. Referatsaker 

a. Til start! høsten 2018 
-Veterinær Jeanette Svendsen og Hovslager Tom Berg, avtalt begge samlinger 17/9 og 11/10. 
-Beverting fra Momarkens Damegruppe er bestilt – samling i Trenerbua. 
-Stall 2 er reservert til samlingen Til start! begge dager 17/9 og 11/10. 

 
b. Travgalla i Østfold 09.02.2019 

Som informert på lagledermøtet – så er det det forespurt hos 2 andre hoteller i Østfold i tillegg til Quality Grålum. 
Forslag fra forbundssekretær om at ØT avholder neste styremøte (1/10) på Quality, der vi får med oss lys/lydmann på møtet. Og 
kan ta en befaring på nyrestaurert Hotell. Møterom ordnes. 
 
*Musikk – ble diskutert – forslag om DJ kom opp og Tommy Ø forspørres av ØT-leder. 
*Underholdning – noe ekstra inn i konseptet ble debattert – åpent for forslag. 
*Konferansier – Hasse forespørres av forb.sekr. 
*Nominasjonskomiteens oppgaver – iflg kriterier vedtatt på Llm 30/8 
*Invitasjoner ble ikke tatt opp  
*sponsorer ble ikke tatt opp 
*Det ble vedtatt å avholde neste ØT-stm på Quality Hotell – der lys og lyd er en viktig sak – der hotellet blir repr. 
*Forbundssekr. Foreslo å få publisert dette som et arrangement snarest på nett så snart all info er på plass- noe alle var ens om. 
*Rutinene ved utdeling av prisene, sklegjennomgås med forsøk om å effektivisere og gjennomføre utdelingen raskere: Neste stm 
 

c. Teorikurs for Tilstart! Deltagere 
 – hester født 2017 blir endret fra 10. til førsten av oktober – KOD kommer med forslag til dato. 

 

Sak 3. ØT-Ponniutvalg 
a) Terminliste for ponnitrening høsten 2018 vedtatt: 

Momarken: 11/9  kl.18-20     +    17/11   kl.12-14  inkl. måling av ponniene. 
Kala: 28/10 kl.12-14 
Det blir juleavslutning i desember. 

b) Lisenskurs 
Sms til samtlige travlagsmedlemmer med spørsmål etter rekrutter som ønsker å delta på lisenskurs. 
Bjørn Vidar, leder av utvalget har nå 10 navn på blokka som vil ta lisens. 

http://www.travsport.no/Organisasjon/ForbundLag/Ostfold-Travforbund


De inviteres via facebook (Tove Engamann) og Øts nettside/rekrutt (ekn) til å delta på ponnitreningene frem til jul. Det 
planlegges ponnilisenskurs fra januar 2019, som starter opp med teorikurs. 

 
c) Som luftet på lagledermøtet, så ønskes ØT-Ponniklubb opp å gå igjen. Det ble vedtatt å sende forespørsel til  

alle travlagene (14) om å bidra  til å gjennomføre klubbkveldene: forb.sekr.  
Klubbkveld arrangeres en gang pr. mnd. -dvs 8 – 9 kvelder pr. år når ferie er trukket fra. 
Julie Dahl fra Skiptvet Travselskap har vist interesse for dette, og settes opp som kontaktperson. Ansv: ØT-leder  
 
Sak 4. ØT-Ungdomsutvalg 
Ingen saker 
 
Sak 5. Høstkonferanse 2018 
Dato for høstkonferanse ble vedtatt til 3.november, konferansen avholdes på en lørdag  fra 9 – 15 og avsluttes med middag for 
de som ønsker det.  - som bestemt på lagledermøtet 30/8. 
Saker til agenda denne dagen blir  *Avlsplan – der vi innbyr Tron Gravdal *Løpsutskrivning – der vi innbyr Jan Inge Ringen. 
Travtrenerforeningens leder Espem Schem inviteres. – ØT-leder: ansv for invitasjonene. 
 
 
Eventuelt 

- Ole informerte om det nye selskapet Norsk Trav A/S – sentralisering. 
o Sentralisering er bra om det er ledig kapasitet og en besparelse. Betalte tjenester er ikke en løsning Momarken 

ønsker seg. 
o Status Ponnilandsleir ble gjennomgått – Sak neste styremøte. -oppsummering økonomisk. 
o Leder informerte om at det arbeides med start pkt. for ponniløp – om det kan bli 17.50. 
o Leder sender brev til DNT-ponniansvarlig om feilen som gjorde at det ikke ble ponniløp på Momarken pga 

løpsbulletinen og data hadde ikke hadde samme tekst. 
o Stipendiat ble debattert – leder legger frem forlag på neste ØT-st.m. 
o Sekretær sender ut sms til alle 16-26 år – invitasjon til ungdomssamling 2018.  

 
Neste styremøte avholdes som møteplan viser: 01.10.2018 
 

17.09.2018 

Elin Kristin Nilsen 

referent / forbundssekretær 


